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SSK ve Bağ-Kur emekl�ler� �ç�n ek zam öden�yor

Bağ-Kur’lular için 
sadece tarih 

bekleniyor

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 

Işıkhan, Bağ-Kur'luların prim gün 

sayısının 9 binden 7 bin 200'e 

düşürülmesine ilişkin çalışmaların 

devam ettiğini ifade etti. Işıkhan 

net tarih vermedi.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 

Vedat Işıkhan Bağ-Kur'luların 

beklediği prim gün sayısı 

değişikliğini gündeme getirdi.

"Sosyal güvenlik sistemimizin 

sürdürülebilirliğini sağlamak 

zorundayız" diyen Işıkhan, bunu 

prim gelirleriyle sağladıklarını, en 

önemli gelirin bu olduğunu ifade 

etti.

Işıkhan şöyle devam etti: 

"Vatandaşlarımızı mümkün olduğu 

sürece istihdamda ve çalışma 

hayatında tutmaya devam 

ediyoruz. Bağkurluların 

beklentisini saygıyla karşılıyoruz. 

Bu konudan çalışmalarımız devam 

ediyor. Gün sayısının 9 binden 

7200 güne düşürülmesi konusunda 

da seçim öncesi verilen vaatti. Biz 

bunu da yerine getireceğiz. 

Kesinlikle hiçbir endişemiz yok. 

Her zaman olduğu gibi bu 

vaadimizi de yerine getireceğiz. "

Şekerbank, 'Kapımız Esnafa Açık' platformu 
kapsamında Türkiye Esnaf ve Sanatkarlar 
Konfederasyonu'yla (TESK) iş birliğine giderek 
uygun faizli kredi kampanyası başlattı.

YENİ KREDİ İMKANI 

Hurda Araç Teşv�k 
Yasasına İht�yaç Var
En son 2015'de çıkarılan hurda araç teşvik yasasının tekrar gündeme 

gelmesi gerektiğini vurgulayan TESK Genel Başkanı Bendevi 

Palandöken, “Artık 20 yaş üstü tüm araçların yenilenerek ekonomiye 

katkı sağlanması, ithalatın azalması ve akaryakıt israfı ile çevre 

kirliliğinin önlenmesi için yeni bir hurda araç teşvik yasasına ihtiyaç 

var” dedi. 
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Şekerbank'ın açıklamasına göre işbirliği 

protokolü Şekerbank Bireysel, İşletme ve Tarım 

Bankacılığı Genel Müdür Yardımcısı Tuğbay 

Kumoğlu ile TESK Genel Başkanı Bendevi 

Palandöken arasında TESK Genel Merkezi'nde 

düzenlenen törenle imzalandı.

Uygun faizli 100 bin lira kredi

Şekerbank, protokol kapsamında TESK üyesi 

esnaf müşterilerinin 100 bin TL'ye kadar olan 

nakit ihtiyacını 36 aya varan vade, 3 ay 

anapara ödemesiz dönem seçeneği ve avantajlı 

faiz oranları ile karşılayacak.

Banka işbirliğiyle eş zamanlı olarak esnaf 

müşterilerinin işinin başından ayrılmadan 

bankanın mobil uygulaması Şeker Mobil 

üzerinden kolaylıkla kredi başvurusu 

yapabilmesine de olanak sağlayacak.

Ayrıca kampanya çerçevesinde esnafa EFT, havale ve FAST 

işlemleri ücretsiz sunulurken, uzaktan dijital olarak 

müşteri olan yeni esnaf müşteriler 12 ay POS aidat 

bedelinden de muaf tutulacak.

TESK ve ŞEKERBANK PROTOKOL İMZALADI
Kampanya çerçevesinde esnafa EFT, havale ve FAST işlemleri ücretsiz 

sunulurken, uzaktan dijital olarak müşteri olan yeni esnaf müşteriler 12 ay POS 

aidat bedelinden de muaf tutulacak.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 

Vedat Işıkhan, emeklilere ödenecek 

zam farklarının ödeme tarihlerini 

duyurdu. Ödemeler, SSK kapsamında 

emekli olanlar için 6 Şubat'ta 

gerçekleştirilecek. Bağ-Kur kapsamında 

emekli olanlar için 7 Şubat'ta 

gerçekleştirilecek. 

Bakan Işıkhan'ın sosyal medya 

hesabından yaptığı açıklama şöyle: 

"Ocak 2024 itibarıyla %49,25 oranında 

yükseltme yaptığımız SSK ve Bağ-Kur 

emeklilerimiz ile hak sahiplerinin aylık 

fark tutarlarını ödemeye başlayacağız. 

Ödemeler; SSK kapsamında emekli olan 

vatandaşlarımız için 6 Şubat'ta 

gerçekleştirilecek. Bağ-Kur kapsamında 

emekli olan vatandaşlarımız için 7 

Şubat'ta gerçekleştirilecek."

SSK ve Bağ-Kur

emekl�ler� �ç�n

ek zamlar öden�yor
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PAZARYERLERİNDE EKSİKLİKLER TAMAMLANIYOR

Düzce Aziziye Merkez Pazaryeri ile Hamidiye Mahallesi 

Pazaryerinde eksiklikler tamamlanıyor. Düzce belediyesi 

tarafından Hamidiye kapalı pazaryerinde kaldırım öncesi tesviye 

çalışmaları başlatıldı. Düzce Sebzeciler Ve Balıkçılar Esnaf Odası 

İslam Batuhan Yangaz, pazarcı esnafına desteklerinden dolayı  

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü ile Başkan Yardımcısı 

Hasan Günden'e teşekkür etti. Bu arada, birçok kurum amiri ve 

STK temsilcilerinden bir grup Aziziye pazaryerinde bir araya 

geldi. İslam Batuhan Yangaz, sosyal medya hesabından yaptığı 

paylaşımla Aziziye pazaryerinde bir araya gelen heyete teşekkür 

etti ve şunları yazdı; 'Modern Merkez sebze meyve gıda 

pazaryerimizde pazarcı esnafımızı ziyarete gelen DESOB Başkanı 

Mustafa Kayıkcı, Düzce Belediyesi Başkan Yardımcısı Hasan 

Günden, Düzce Kent Konseyi Başkanı Avukat Ali Dilber, Düzce 

İşkur Müdürü Ferhat acar, Düzce Belediyesi  Zabıta Müdürü 

Selçuk Yıldırım'a ziyaretlerinden ötürü teşekkür ederim.”

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, yazılı açıklamasında, gişe şerit seçme 

zorunluluğu ve hız düşümü nedeniyle gişeler öncesinde oluşan trafik akış düzensizliğini 

ortadan kaldırmak amacıyla Serbest Geçiş Sistemi'ne geçtiklerini belirtti.

Uraloğlu şöyle devam etti: "Trafik akışının kesintisiz devam etmesi için otoyollarda gişesiz 

ücret toplanmasını sağlayan Serbest Geçiş Sistemi'ni Türkiye genelinde bulunan toplam 106 

adet gişenin 20'sinde hayata geçirdik. 86 noktada daha kaldırarak dönüştüreceğiz. 

Amacımız vatandaşlarımızın yaşadığı trafik sorunlarını minimum seviyeye düşürmek. Bu 

noktada bakanlık olarak ne yapmamız gerekiyorsa o adımları atacağız.”

Uraloğlu, saha düzenleme çalışmalarına devam ettiklerini vurgulayarak, şunları kaydetti: 

"Daha önce trafiğin hızını düşürmek amacıyla gişelerden geçiş sağlarken artık bu uygulama 

yerini serbest geçişe bırakıyor. Böylece bu bölgede yaşanan trafik yoğunluğunun önüne 

geçiyoruz. 6 adedi İstanbul'da olmak üzere Türkiye genelinde 20 noktada Serbest Geçiş 

Sistemi dönüşüm çalışmaları tamamlandı. Önümüzdeki günlerde İstanbul'un 5 farklı gişe 

bölgesinde daha uygulamayı planlıyoruz ve ihale hazırlıklarına devam ediyoruz. Böylece 

trafik akışına da hız katmayı amaçlıyoruz."

Otoyollarda

Serbest

Geçiş 

Dönemi

Başladı
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En son 2015'de çıkarılan hurda 

araç teşvik yasasının tekrar 

gündeme gelmesi gerektiğini 

vurgulayan TESK Genel Başkanı 

Bendevi Palandöken, “Artık 20 yaş 

üstü tüm araçların yenilenerek 

ekonomiye katkı sağlanması, 

ithalatın azalması ve akaryakıt 

israfı ile çevre kirliliğinin önlenmesi 

için yeni bir hurda araç teşvik 

yasasına ihtiyaç var. TÜİK verilerine 

göre, 2023 yılı sonu itibariyle 

ülkemizde bulunan toplam 28 

milyon 740 bin aracın yaş 

ortalaması 14,5 olarak belirlendi. 

Bu araçların tamir ve bakım 

masrafları karayolu taşımacılığında 

problem oluşturuyor. İlgili Maliye 

ve Ulaştırma Bakanlıkları 

koordinasyon yaparak konuyu 

çözüme kavuşturmalı. Geçmiş 

yıllarda olduğu gibi piyasanın şu 

anda en çok ihtiyaç duyduğu hurda 

araç teşvik yasası tekrar gündeme 

gelmeli. Bu kez sürekli olarak 

yürürlükte kalmalı” dedi.

Devletimizin ithalatı azaltıp ihracatı 

arttırmaya yönelik çalışmalarına 

hurda teşvik yasasının önemli katkı 

sağlayacağına dikkat çeken Türkiye 

Esnaf ve Sanatkârları 

Konfederasyonu (TESK) Genel 

Başkanı Bendevi Palandöken, 

“İthal ettiğimiz her şey enflasyonu 

ve döviz kurunu doğrudan 

arttırmaktadır. Yerli sanayimizin en 

büyük girdileri arasında yer alan 

demir-çelik sektöründe Brezilya ve 

Hindistan başta olmak üzere yılda 

9 milyar dolar demir-çelik hurdası 

ile 12 milyar dolar civarında 

hammadde ithal ediyoruz. Oysaki 

trafiğe kayıtlı toplam 28 milyon 

aracın ortalama yaşının 14,5 

olduğunu düşündüğümüzde 

hurdaya ayrılıp hammadde 

ihtiyacını karşılayacak 

potansiyelimiz var. Öncelikle hurda 

araç teşvik yasası yürürlüğe tekrar 

girmeli ve 20 yaşın üzerindeki 

araçlar hurdaya ayrılmalı. Aracını 

yenileyecek olanlara bir defaya 

mahsus ÖTV muafiyeti getirilmeli. 

Ayrıca ulaştırma sektöründeki 

esnafımıza düşük faizli ve uzun 

vadeli kredi verilerek yeni araç 

alımı sağlanmalı” ifadelerini 

kullandı.

Hurda araç teşv�k 

yasasına �ht�yaç var  
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Yeniden Refah Partisi Düzce Belediye Başkan Adayı Davut Güloğlu seçim çalışmaları 

kapsamında DESOB'u ziyaret etti. DESOB toplantı salonunda yapılan görüşmede Güloğlu 

Birlik Yönetim Kurulu Üyeleri ve Oda Başkanlarına Düzce'ye dair projelerini anlattı Birlik 

Başkanı Mustafa Kayıkcı Davut Güloğlu'na ziyaretinden dolayı teşekkür etti ve başarılar 

diledi.

Başkan Adayları DESOB’u

Z�yaret Ed�yor


